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The Benefit for you 
in UWA Offshore Learning Centre 

加入西澳海外学习中心的意义
• Guaranteed onsite learning support, Academic English language support ，

additional tutorials, learning facilitators and student PA group

• 有保障的线下学术支持、学术英语支持、额外辅导专业课程、助学老师和生活导师

• With UWA virtual campus and a dedicated virtual student experience program to
keep connecting to the UWA community

• 西澳大学量身订制虚拟校园体验计划，与西澳大学学术和学生社团保持紧密联系

• Allow students to join elective courses (non-credit) and student committees from
Chinese universities to really expand your learning experience

• 可旁听国内名校选修课程（不计学分），加入学生社团，身在其中的中西名校沉浸式学习体验



西 澳 大 学 海 外 学 习 中 心
东 北 林 业 大 学 优 势

1优美的校园环境和各类教学设施

2
西澳东林优质的双校学习资源

3 东林国际课程学术讲座和学术辅导活动

丰富多彩的学生社团组织和活动4
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西澳东林海外学习中心简介 UWA-NEFU OLC Introduction

由于受到突如其来的新冠病毒的疫情影响，千万留学生和“准留学生”们的学习计划被打乱，很多同学被滞留在国内，不得不在家里进行线上
学习。同学们期待有一个更好的学习场所，可以在学习遇到困难时得到老师的帮助，可以与同学们互相交流，课后可以体验真正的校园生活。
Due to the sudden impact of the COVID-19, the study plans of tens of millions of international students and “prospective
international students” have been disrupted. Many students are stranded in China and had to conduct online learning at home.
Students look forward to a true university environment to study, where they can get help from teachers when they encounter
difficulties in their studies, communicate with peers, and experience a real campus life.

正是考虑到同学们对于校园生活的向往和需求，西澳大学选择一向秉承着为学生提供全球领先优质教育教学理念的东北林业大学作为长期亲密

合作伙伴，为受到COVID-19疫情影响滞留在国内的西澳学子们开设了海外学习中心，旨在为学生提供更好的学术支持和学习空间。
To address students’ needs for a campus experience, UWA has chosen Northeast Forestry University (NEFU) as a long-term
close partner, which has always adhered to the concept of providing students with world-leading quality education and teaching.
UWA and NEFU have opened UWA offshore learning centre (OLC) to provide UWA students affected by COVID-19 with better
academic support and learning space.



1 校区一览Campus View

东北林业大学是一所以林科为优势、林业工程为特色的多学科协调发展的高等学
校，地处我国最大国有林区的中心——哈尔滨市，校园占地136公顷，并拥有帽儿
山实验林场（帽儿山森林公园）和凉水实验林场（凉水国家级自然保护区）等教
学、科研、实习基地，总面积达3.3万公顷。
Northeast Forestry University (NEFU) is a multi-disciplinary and
coordinated university with forestry advantages and forestry engineering
characteristics. It is in the centre of the largest and largest forest area-
Harbin. It covers an area of 136 hectares and has Maoershan Forest Park
(Maoershan Forest Park) and Liangshui Experimental Forest Farm
(Liangshui National Nature Reserve) and other teaching, research and
practice bases, with a total area of 33,000 square meters.

学校现设有研究生院、19个学院和1个教学部，有66个本科专业、9个国家级一流
本科专业建设点，8个一级学科博士点，21个一级学科硕士点，17个类别的专业学
位硕士点，9个博士后科研流动站，1个博士后科研工作站。
NEFU now has a graduate school, 19 colleges and 1 teaching department,
66 undergraduate majors, 9 national first-class undergraduate major
construction sites, 8 first-level discipline doctoral programs, 21 first-level
discipline master programs, and 17 There are 9 post-doctoral research
mobile stations and 1 post-doctoral research station.



校区景色 Campus View



东北林业大学帽儿山实验林场（凉水）
Teaching Forestry Lab – Maoershan Forest Park Liangshui



校园四季 Four Seasons at Campus

春 夏

秋 冬



教学大楼 Teaching Buildings



Part 2
学术及学生活动

Academic & Student 

Activities

abou
t



开学典礼 Opening Ceremony

线上线下联合开学典礼
UWA-NEFU OLC online 
and onsite joint
opening ceremony



学术活动 Academic Activities

除了体验中国名校校园文化，学生还可享受：
In addition to experience the famous China university’s culture, 
students will enjoy the following: 

• 西澳大学远程学术互动活动
• UWA remote academic interactive activities

• 东北林业大学学术支持和选修课计划
• NEFU academic support and elective course plan

• 东北林业大学学术讲座和辅导课
• NEFU academic lectures and tutorials 

• 与东林中外合作机构学霸组成互助小组学习
• Peers support group with NEFU excellent collaborative 

program students

• 考前专业课辅导和讲解，让你在UWA OLC学有所成
• Professional pre-exam tutorials and support will help students 

achieve success at UWA OLC

以上学术活动将使学生同步体验西澳大学和东北林业大学的优质教学资
源，虚拟与现实结合体验珀斯和哈尔滨的名校氛围与城市环境。
The above academic activities will enable students to simultaneously experience the
high-quality teaching resources of the UWA and NEFU, experiencing the academic
and life environment of the two famous universities virtually and realistically in Perth
and Harbin.



学术活动 Academic Activities

• 学术讲座
• Academic seminar

• 学习互助小组
• Peers

academic 
support group

• 学术辅导课
• Academic support tutorials



丰富的学生活动 Various Student Activities

同学生日会
Birthday
Celebration

篮球赛
Basketball Game

拔河比赛
Tug of War

中秋欢聚
Mid-Autumn Festival
Outdoor Gathering



帽儿山林中育人活动

Tree Planting in Maoershan

Forest Park

丰富的学生活动 Various Student Activities



参加校史馆

Visit NEFU History 

Museum

OLC结业典礼暨

OLC学生颁奖典礼→

OLC Completion 

Ceremony

& OLC Students→ Award 

Party

丰富的学生活动 Various Student Activities



参加校史馆

Visit NEFU History 

Museum

UWA OLC 

Opening 

Ceremony→

西澳大学开学典礼&学生

代表发言

丰富的学生活动 UWA Student Images
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奥林学院
Aulin College

图书馆 Library 

学校主楼 Main Building 



奥林学院
Aulin College

运动场 Playground 

游泳馆 Swimming Pool



奥林学院
Aulin College

多功能会议厅
101-- Multifunctional Meeting Room



智慧教室 Smar t  C lassrooms 

Aulin College

You will study together
with your future classmates.
All of the classrooms in Aulin are 
brand new one.
奥林学院全新智慧教室供学生们使用。



奥林学院
Aulin College

项目式学习教室
406-PBL Classroom



奥林学院
Aulin College

3. Teaching Facilities

智慧教室
203, 205, 302--Smart Cloud Classroom

项目式学习教室
303 TBL Classroom
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住宿条件

Residential Facilities

about



单人间或双人间宿舍
Single or  Two-Bed Rooms



不在西澳，体验西澳

欢迎加入西澳大学海外学习中心
@东北林业大学

WELCOME
TO 

UWA OLC @NEFU CAMPUS!


